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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 31. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP  

konaného dne 25. 1. 2022 v 16:00 hod 
1. patro, místnost č. 121, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 + webex on-line 

     

Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Mgr. Vít Zeman, Tomáš Vojtíšek, Tomáš Murňák, Ondřej Růžička, Ing. Eva Tylová 
(online), Ing. Vladimír Schmalz (příchod 16.45 hod) 

Omluveni: Milan Maruštík, Bc. Tomáš Štampach, RNDr. Marcela Plesníková, Mgr. Jakub Lepš M.A. 
Hosté:  Ing. Petr Hlubuček (náměstek primátora HMP), Jan Kučera (předseda představenstva Zdroj pitné vody 

Káraný, a.s.), Mgr. Marek Skalický (člen představenstva Zdroj pitné vody Káraný, a.s.), Mgr. Mark Rieder 
(předseda představenstva Voda Želivka, a.s.), Ing. Ondřej Palička (ředitel organizace Lesy HMP),  
Bc. Veronika Kraslová (vedoucí Záchranné stanice HMP pro volně žijící živočichy), Ing. Petr Hrma 
(vedoucí střediska Lesy HMP) 

Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 
prostředí ZHMP  

 
 Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do RHMP 

5. Informace o činnosti společnosti Zdroj pitné vody Káraný, a.s. 

6. Informace o činnosti společnosti Voda Želivka, a.s. 

7. Činnost příspěvkové společnosti Lesy hl. m. Prahy 

8. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 16.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a dále 
konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové výboru byli řádně 
pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. 
Omluveni byli Milan Maruštík, Bc. Tomáš Štampach, Ing. Eva Tylová a RNDr. Marcela Plesníková. 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato jednohlasně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
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2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Murňák 

přijato jednohlasně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 30. zasedání výboru 

přijato jednohlasně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly zaslány v předstihu a nebyly k nim připomínky. Dále přivítala 
náměstka primátora HMP Ing. Petra Hlubučka a předala mu slovo. Ten úvodem představil tisky a podrobněji se 
věnoval tisku Z-9977 „ke schválení Strategie hl. m. Prahy pro přechod na cirkulární ekonomiku“, který byl již 
představen na předchozích jednáních výboru. Ing. Hlubuček k dotazům Mgr. Víta Zemana doplnil, jakým způsobem 
budou naplňovány jednotlivé cíle a opatření (koordinátor pro cirkulární ekonomiku). Další tisky byly představeny 
jako formální. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje ZHMP tisky Z-9671, Z-9782, Z-9977 a Z-9673 

přijato jednohlasně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

4. Souhrnná  informace o tiscích předkládaných do RHMP 

Předsedkyně výboru uvedla, že přehled tisků za období od 20. 12. 2021 do 24. 1. 2022 členové obdrželi elektronicky. 
Nebyly k nim žádné dotazy ani připomínky. 

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato jednohlasně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Informace o činnosti společnosti Zdroj pitné vody Káraný, a.s. 

Předsedkyně výboru přivítala zástupce představenstva společnosti Mgr. Marka Skalického a Jana Kučeru. Úvodem 
byla rekapitulována historie káranských vodních zdrojů, majetková struktura, dále byly představeny hlavní údaje  
o růstu společnosti v posledních letech, získání dotačních titulů z EU, směřování společnosti a plán investic. 
Následovaly informace o principu funkce systému umělé infiltrace, souvisejících technikáliích, kapacitě, nákladech na 
úpravu vody, pokrytí 11% spotřeby vody na území HMP aj.  

6. Informace o činnosti společnosti Voda Želivka, a.s. 

Předsedkyně výboru předala slovo předsedovi představenstva společnosti Mgr. Markovi Riederovi. Ten uvedl 
historická fakta a majetkovou strukturu společnosti, kapacitu úpravny, současně podal informaci k modernizaci 
Úpravny vody Želivka (aktuálně kolaudace stavby filtrace přes granulované aktivní uhlí GAU), akce zrealizované 
v roce 2021 (vodojem a rekonstrukce přívodních řadů ze štolového přivaděče v Jesenici, kogenerační jednotka na 
úpravně vody, založení dvou dceřiných společností – dálniční a rozvojová) a dále informoval o připravovaných akcích 
k zahájení v roce 2022. 

7. Činnost příspěvkové organizace Lesy hl. m. Prahy 

Ing. Ondřej Palička úvodem představil činnost organizace a dále se věnoval především Záchranné stanici HMP pro 
volně žijící živočichy (dále jen „ZS“). Informoval o přípravě výstavby nového objektu (zahájení 3Q/2022) a přesun 
provozu péče o živočichy v průběhu výstavby nové ZS na dočasná stanoviště. Vedoucí ZS Bc. Veronika Kraslová 
prezentovala vývoj počtu přijímaných živočichů za posledních 10 let, projekty a aktivity ZS. Dále byla představena 
vizualizace nového areálu ZS, rozpočet na výstavbu a nové funkce a vybavení ZS.  

Ing. Palička uvedl další činnost organizace v rámci městských lesů. Upozornil na obtížné podmínky posledních let 
z důvodu velkého množství návštěvníků během koronavirového období a následné ztížené těžbě a další úpravě 
rekreačních lesů na území Prahy. Ing. Petr Hrma, vedoucí střediska Lesy, informoval o aktuálním stavu lesů, 
kůrovcové kalamitě (těžba a výsadba), problematice sucha (druhový výběr nové výsadby), EVVO aktivitách aj. 

Ing. Eva Tylová poděkovala za spolupráci při úpravě Modřanské rokle a záchrana památného dubu u Točné. 
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8. Různé 

RNDr. Jana Plamínková požádala o schválení tisku Z-10084 „Zpráva o činnosti Výboru pro životní prostředí, 
infrastrukturu a technickou vybavenost ZHMP za rok 2021“ a navrhla přijmout navržené usnesení. 

8.1 výbor schvaluje „Zprávu o činnosti Výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a technickou 
vybavenost ZHMP za rok 2021“ 

přijato jednohlasně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a informovala, že příští jednání bude 22. 2. 2022 od 16 hod. 

 
 

 

 

RNDr. Jana Plamínková 
předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
 
 
 

Tomáš Murňák 
ověřovatel zápisu, místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP   

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
  
  
 


